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1. Wanneer gaat duidelijk worden wat de nadelige gevolgen gaan zijn van de herijking van 
het gemeentefonds? Kan al een indicatie gegeven worden om wat voor bedragen het 
dan gaat?

Antwoord:
Dat zal als het goed is duidelijk gaan worden in de decembercirculaire 2020. De herijking 
bestaat uit twee gedeelten: het sociaal domein en het klassiek gedeelte. Voor het sociaal 
domein is bekend gemaakt dat dit voor gemeenten in de grootteklasse 50.000-100.000 
inwoners een gemiddeld nadeel van € 9 per inwoner zal opleveren. Voor kleinere gemeenten 
een negatief resultaat van gemiddeld € 23 per inwoner. Maar omdat het gemeentefonds nu 
op veel verschillende indicatoren is gebaseerd, is de uitkering van gemeenten nu heel divers 
en de effecten van de herverdeling binnen deze klassen dus ook. Voor het klassiek gedeelte 
zijn nog geen bedragen bekend gemaakt, alleen de richting. 

2. De jaarrekening 2019 laat een structureel nadeel zien van €213.000 (Zonder 
WMO/Jeugdzorg). Het financieel perspectief 2020 laat een structureel nadeel zien van 
€504.000 (Zonder WMO/Jeugdzorg). Betekent dit dat er voor 2021 bezuinigingen nodig 
zijn om dit structurele nadeel weg te werken?

Antwoord:
Dat is op dit moment nog niet te zeggen. Momenteel zijn we bezig met de actualisaties van 
de begroting 2021. Als de zaken voortkomend uit dit financieel perspectief, inclusief de 
actualiseringen en het eventueel gewenst nieuw beleid een negatief saldo laten zien, zal het 
inderdaad nodig zijn om bezuinigingen in de begroting 2021 door te voeren. 

3. (pagina 23) Wat is de stand van zaken m.b.t. de opgelegde taakstelling bij de 
gemeentelijke organisatie?

Antwoord:
De opgelegde taakstelling in de begroting 2020 bedroeg € 670.000. Deze is ingerekend door 
openstaande vacatures te schrappen. Zoals blijkt uit de 1e corap 2020, is er momenteel 
sprake van een verwacht tekort van € 158.000 binnen het PBS. Ergo de taakstelling is op dit 
moment nog niet volledig gerealiseerd en er wordt nog gewerkt aan het structureel realiseren 
van dit laatste gedeelte. 

4. (pagina 26) Kan de raad nog voor 7 juli geïnformeerd worden over welk bedrag de 
gemeente Oosterhout gaat krijgen als compensatie?

Antwoord:
Zodra we van het Rijk berichtgeving ontvangen omtrent het toegekende bedrag zullen we dit 
met de raad delen. Het streven van MinBzk is om dit uiterlijk 1 juli schriftelijk aan de 
gemeenten mede te delen. 

5. (pagina 26/27): In de tabel is een onderverdeling van de compensatie die gemeentes 
vanuit de landelijke overheid gaan krijgen. Moeten deze bedragen door de gemeente 
ook uitgegeven worden aan het doel waarvoor we ze van het Rijk krijgen of mag de 
gemeente hier zelf een keuze in maken? Als voorbeeld, moet de compensatie m.b.t. de 
lagere parkeerinkomsten in het parkeerfonds gestort worden? Kan dit voor elk van de 



hier genoemde onderwerpen apart aangegeven worden, hoe de gemeente hier mee om 
moet gaan?

Antwoord:
De meeste regelingen betreffen bedragen die de gemeente krijgt en waar achteraf geen 
verantwoording over hoeft te worden afgelegd (maar waar we dus ook niet meer bij het Rijk 
kunnen aankloppen als ons werkelijke nadeel groter wordt). Andere regelingen gaan 
gepaard met een verantwoording die we op een later moment zullen moeten indienen bij het 
Rijk. Dit betreft de TOZO en de SPUK voor de sport. Middelen die we hiervoor ontvangen 
zullen verantwoord en specifiek besteed moeten worden. De insteek van de gesprekken die 
nog plaatsvinden is om ook voor de periode na 1 juli een tegemoetkoming te ontvangen. 
Mogelijk dat, als hier een compensatie voor komt, daar nog wel specifieke 
verantwoordingsvormen aan gehangen zullen worden.  

6. (pagina 29): Bij punt 11 wordt aangegeven dat de loonvoet sector overheid in 2021 
2,90% is, maar dat uitgegaan wordt van 2,0% omdat 2,90% gevoelsmatig te hoog is. 
Zijn er ook argumenten op basis waarvan voor een lager percentage gekozen wordt?

Antwoord:
Beredeneerd argument is bijvoorbeeld dat de vakbond FNV bij nieuwe cao’s in de meeste 
sectoren niet langer inzet op 5% loonstijging, maar meer op behoud van arbeidsplaatsen. 


